
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 14. april 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 870 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Vanopslagh (LA). 

 

Spørgsmål nr. 870:  

”Ministeren bedes redegøre for, hvilke anbefalinger regeringen har modtaget fra 

sundhedsfaglige eksperter, herunder SSI, Sundhedsstyrelsen og Styrelsen for Patient-

sikkerhed i forbindelse med Coronakrisen, som regeringen har valgt ikke at følge, el-

ler kun følge delvist, samt begrunde disse beslutninger.”  

 

Svar: 

 

Sundheds- og Ældreministeriet har siden begyndelsen af COVID-19-udbruddet været i 

løbende, daglig dialog med styrelserne i koncernen med henblik på håndtering af kri-

sen. Styrelsernes faglige anbefalinger indgår i grundlaget for beslutningerne på politisk 

niveau omkring håndteringen af krisen, og der er ikke foretaget en systematisk opgø-

relse af, i hvilket omfang styrelsernes anbefalinger følges helt eller delvist.  
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